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2024 Rocky Mountain Rally 
 

Competitor Bulletin 3 
Issued May 30, 2024 

 

B3-1 – Service Park 
Service park assignments have changed… revised map attached.   
 
B3-1 – Parc d’assistancei 

Les affectations des parcs d'assistance ont changé… carte révisée ci-jointe. 

 

B3-2 – No Street Parking  
Rally teams and volunteers must avoid parking in front of local businesses unless you are going to that business. There is a 
large gravel parking lot at the corner if 12 St and 8 Av that can be used for auxiliary parking.  
 
B3-2 – Pas de stationnement dans la rue 

Les équipes de rallye et les bénévoles doivent éviter de se garer devant les entreprises locales, sauf si vous vous y 
rendez. Il y a un grand parking en gravier au coin de la 12e rue et de la 8e Av qui peut être utilisé pour le 
stationnement auxiliaire. 

 

B3-3 – Parc Exposé Charity Breakfast 
Ion2 Suspension and Valhalla Pure are hosting a fund raising pancake breakfast during Parc Expose. Don’t forget to bring 
CASH to get your breakfast by donation. Proceeds will be going to be donated to Invermere Summit Youth Centre.  
 
B3-3 – Petit déjeuner caritatif Parc Exposé 

Ion2 Suspension et Valhalla Pure organisent un petit-déjeuner aux crêpes pour récolter des fonds pendant le Parc 
Expose. N'oubliez pas d'apporter du CASH pour obtenir votre petit-déjeuner par don. Les profits seront reversés au 
Invermere Summit Youth Centre. 
  

 
 

Keith Morison 
Chair – Organizing Committee 
2024 Rocky Mountain Rally 
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